
אם מתלבטים אין התלבטות
יש יותר מילים עם אותיות חזקות

ולכן תמיד נבחר אות חזקה.

שומעים את הצליל H / CH על כל ההטיות שלה,
בתחילת מילה, המילה נכתבת ב-ח. 

שומעים את הצליל V על כל ההטיות שלה,
בתחילת מילה, המילה נכתבת ב-ו.

שומעים את הצליל K )סגור( בסוף מילה,
המליה נכתבת ב- ק. 

 אות חזקה לא משנה את הצליל שלה ולכן כל המילים
מאותה משפחה ישמרו תמיד על אותו צליל יציב. 

 קח הן חברות חזקות ולכן להופיע יחד אוהבות. 

 ע - היא בת הדודה של ק ואוהבת להסתובב איתה,
יש לנו לא מעט מילים עם עק, גם פה הסדר לא חשוב.

אז 1,2 בואו נחזור על החוק



 ת ו-ט אוהבות עם ק להיות ולא פעם אליה מצטרפות.
יש לנו מילים עם קט - תק חשוב רק לשים לב מה סדר 

הצלילים במילה.
כמו כן השילוב כת יוצא דופן אך מוכר ואם תוכלו לזכור מילים 

שנכתבות איתו, זה יהיה נהדר. 

 גם צ אוהבת להסתובב עם האותיות החזקות,
היא חברה של ח וגם של ק, כך שאם שומעים את הצליל צ 

במילה ואחריו H או K סביר להניח שמדובר ב - ח או ק.

כאשר שומעים את הצליל V בפועל בסוף או באמצע,
ברוב המקרים המילה נכתבת ב-ב ולא ב-ו.




